
 

 

Referat FAU-møte 6, Åsen skole 
Dato og tid: 
06. februar 2023, 1900-2100 

Sted:  
Liv og Røre, Triaden 

Møterom: 
ENO 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Vidar Skillingsås 

Deltakere: Repr. for 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6A. 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig 

Innledning  
 

Innledning (5 min.) 
Introduksjon av møteagenda og møtets hensikt. Rektor gir en oppdatering 
fra skolen. 

Vidar 

Sak 1 Godkjenning av referat og innkalling/agenda (5 min.) 
Referat, innkalling og agenda ble godkjent uten anmerkninger 

Vidar  

Sak 2 Økonomi (5 min) 
Vi hor fortsatt problemer med å få overført konto til nye representanter. 
Hvis ikke dette løser seg innen uke 10/2023, opprettes en ny konto og 
pengene overføres dit.  

Vidar og Ellen 
Jeanette 

Sak 3 Statusoppdatering fra FAU-leder (10 min) 
Vidar gikk igjennom hva han har deltatt på, og gjort i løpet av januar og 
skal delta på.  

1. FAU Finstad har tatt kontakt for videre samarbeid og vi har hatt 
møte med dem. Ble enige om å prøve å få gitt innspill til 
skoleutredningsutvalget.  

2. Har etablert kontakt med leder for utredningsutvalget for 
barnehage- og skolestrukturen, for å få komme med innspill til 
prosessen.  

3. Deltok på planmøtet for Åsen skole, arrangert av kommunen 11. 
januar. Dette var å anse som et «nabovarselsmøte». 

4. Deltok på møte med Ellen Jeanette om 17. mai den 24. januar. 
5. Skal revidere vedtektene for FAU, hvor struktureringen tas inn. 

Omformulere det slik at det kommer frem at leder ikke har 
begrensning på hvor lenge hen kan sitte.  

6. Skal representere Åsen FAU i LFAU 07. februar. Kommer til å 
informere om arbeidet med å få kommunen til å prioritere økonomi 
til skoler, og om å bygge ny Åsen skole.  

Vidar 

Sak 4 Status fra 17. mai møte (10 min) 
Det er gjennomført ett møte i 17. mai-komiteen. Folk vil få tildelt oppgaver, 
og må bytte internt hvis det ikke passer. Ellen Jeanett og Vidar deltok på 
møte i kommunen om hvordan 17. mai er planlagt fra kommunens side. 
Det er bestemt at arrangementet starter i Rådhusparken. Det blir to tog 
som går fra Rådhusparken, ett for Fjellhamar-siden, og ett som går over 
Skårersletta, hvor hver skole går til sine egne respektive skoler i enden av 
Skårersletta.  
 

Ellen Jeanette  
(4. trinn) 
 
 
 

Sak 5 Info fra SU/SMU-møte (10 min.) 
SMU 

1. Elevundersøkelsen: Jevnt over høy score. Men daler litt jo 
eldre de blir. Lite mobbing å spore, under fem som har svart 
at de opplever mobbing, kommer de ikke med i 
søylediagram. 14% for Lørenskog. Vi har ikke sett rapporten 

Vidar og Camilla 



 

enda, så vet ikke om det ligger «skjulte tall»/ «mørketall» i 
det som er presentert 

2. §9a-saker: Elever som trenger ekstra oppfølging/støtte. 
Relativt få saker.   

SU 

1. Årsrapport HMS – meldt inn saker relevant mot 
bygningsutfordringer.  

2. Økonomi – er ikke rom for større investeringer i 
skolemateriell. Budsjett ut fra elevantall. Lønn holdes 
utenom driftsbudsjett.  

3. Ny skole. Ikke mye nytt fra skolen. De melder inn avvik, og 
påvirker fra den retningen.  Politisk repr. Var også på at 
Åsen skal prioriteres.    

 

Sak 6 Temakveld foresatte 
Vi har bestemt at vi skal ha temakveld elevenes foresatte. Vi må 
identifisere tema, opplegg og fordele ansvar.  
 
Saksforberedelse: 
Forslag utarbeides av strategigruppen. 

Vidar + alle 

Sak 7 Eventuelt 
Ingen innmeldte saker.  
 

Alle 

Konklusjon  
 

Oppsummering/Avslutning  
Neste møte: mandag 07. mars 2023 
 

FAU-leder 

 

Godkjent: 2023-03-06 Signatur: V Skillingsås 

 


